

**招商信诺个人高端医疗保险**  
**Cigna & CMB Individual High-end Medical Insurance**  
**特定医院清单（昂贵医院清单）**  
**Special Provider List（High Cost Provider List）**

如您选择在以下中国大陆或香港的医院/诊所就诊，您将承担计划中规定的共付比例：

Plan co-insurance will apply if you choose the following hospitals/clinics/doctors in China/Hong Kong for all treatment:

- 和睦家医疗旗下的医疗机构（包括所有在北京，上海，广州，无锡，天津及其他所在城市的医院和诊所。具体医院列表请通过 <http://ufh.com.cn> 查询获得，不包括华山医院东院国际部。）  
United Family Healthcare (include hospitals and clinics which are located in Beijing, Shanghai, Guangzhou, Wuxi and other cities if any. The list of hospitals can be obtained through <http://ufh.com.cn>, excluding Shanghai International Hospital (Huashan Hospital Pudong Branch).)
- 百汇医疗集团（包括所有在上海、成都、苏州、香港或其他所在城市的医院和诊所，不包括北京。具体医院列表请通过 <https://www.parkwaypantai.com> 查询获得。）  
ParkwayHealth Medical Centers (include hospitals and clinics which are located in Shanghai, Chengdu, Suzhou, Hong Kong and other cities if any, exclude Beijing. The list of hospitals can be obtained through <https://www.parkwaypantai.com>.)
- 上海天坛普华医院（上海）  
St. Michael Hospital (Shanghai)
- 上海东方联合医院（上海）  
Shanghai East International Medical Center (Shanghai)
- 国际 SOS 诊所（包括所有在北京、天津、南京、大连或其他所在城市的医院或诊所。具体医院列表请通过 <https://www.internationalsos.com> 查询获得。）  
International SOS Clinics (include hospitals and clinics which are located in Managed by Raffles, Beijing, Tianjin, Nanjing, Dalian and other cities if any. The list of hospitals can be obtained through <https://www.internationalsos.com>.)
- 北京国际医疗中心（北京）  
Beijing International Medical Center (Beijing)
- 美国医学中心（上海）  
American Medical Center
- 国际外科手术中心（广州或其他所在城市）  
Institute for Western Surgery (Guangzhou and other cities if any)

- 香港港安医院（香港）  
Hong Kong Adventist Hospital (Hong Kong)
- 明德国际医院（香港）  
Matilda International Hospital (Hong Kong)
- 香港养和医院（香港）  
Hong Kong Sanatorium & Hospital (Hong Kong)

*\*以上清单不适用于《招商信诺醇享人生个人高端医疗保险》。*

*\* The above list does not apply to 《CIGNA&CMB ONE Individual Private Medical Insurance》.*

*\*以上医院列表保险公司可根据情况进行变更。*

*\* The above list is subject to change.*

于 2018 年 3 月 1 日更新  
Effective on March 1st 2018